



2027-2028年度小一入學「自行分配學位」階段申請須知

遞交入學申請表
日期及時間

電子平台

2026年9月17日至9月25日
晚上11:59

紙本遞交

2026年9月21日至25日
上午8:00至 下午4:00

交表地點：本校正校校舍 (九龍石硤尾培德街8號) 地下英語室

如家長/監護人為學童提交紙本申請表，請務必攜帶以下文件到本校報名：

遞交文件	正本	副本
A. 「小一入學申請表」	✓	✓
B. 家長/監護人的身份證或其他身份證明文件 (如家長/監護人委託他人遞交申請表，則來人須出示家長/ 監護人身份證明文件的副本及授權書。)	✓	✓
C. 申請學童之出生證明書 (如申請學童並沒有香港出生證明書，須出示非本地出生證明書及 獲在本港居留之身份證明文件。)	✓	✓
D. 如申報兄/姊在本校就讀，須出示兄/姊在本校就讀的學生手冊及 出生證明書。(並請影印封面及第三頁)	✓	✓
E. 如申報兄/姊/父/母為本校畢業生，須出示畢業證書及出生證明書。	✓	✓
F. 如申請學童為基督教徒，須出示教會證明信件。 (如申請學童的領洗證)	✓	✓
G. 主辦社團成員的證明文件(如適用)	✓	✓
H. 所申報居住地址證明文件 (已蓋釐印租約、差餉單、公屋租約、水費單/電費單/煤氣費單/ 住宅固網電話收費單/寬頻網絡收費單)	✓	✓

電子平台



電子平台：

2026年11月23日 (星期一)
上午10:00起

學校：

2026年11月23日 (星期一)
「自行分配學位」取錄名單將張貼於
正、二校舍供家長參閱。

公佈「自行分配學位」
取錄名單日期

備註：
1. 家長切勿同時經「小一入學電子平台」和以紙本申請表為同一名兒童遞交重複申請。
2. 如因惡劣天氣或其他特殊情況，教育局宣佈停課，請留意電視或電台有關「小一自行分配學位申請」的特別安排消息。
3. 如有任何疑問，歡迎於辦公時間致電2779 0106，與校務處李小姐聯絡。



2027-2028 Primary One Admission "Discretionary Places Admission" Application Guidelines

Application
Period

Submission via ePOA

17 to 25 September 2026
(until 11:59 p.m.)

Paper Form Submission

21 to 25 September 2026
8:00 a.m. to 4:00 p.m.

Submission Venue: English Discovery, G/F, Main Campus
(8 Pui Tak Street, Shek Kip Mei, Kowloon)

Parents who intend to apply for a discretionary place in our school, please bring the following documents:

Documents to Submit	Original	Copy
A. 'Primary One Admission Application Form'	✓	✓
B. HKID card/Passport/other proofs of identity of Applicant's parent/guardian (original & photocopy) (If the parent/guardian authorizes another person to submit the application, the representative must present a copy of the parent's/guardian's identity document and an authorization letter.)	✓	✓
C. Applicant child's Birth Certificate (If the applicant child does not have a Hong Kong Birth Certificate, a non-local birth certificate and a document indicating residency status in Hong Kong must be presented.)	✓	✓
D. If a sibling is studying in our school, the sibling's student handbook and birth certificate must be presented. (Please photocopy the cover and page 3.)	✓	✓
E. If a sibling/parent is a graduate of our school, the graduation certificate and birth certificate must be presented.	✓	✓
F. If the applicant child is a Christian, the church proof documents (e.g., the applicant child's baptism certificate) must be presented.	✓	✓
G. Proof of membership of the sponsoring body (if applicable)	✓	✓
H. Proof of residential address in either parent's name (within the last three months) (e.g. stamped tenancy agreement, demand note for rates, public housing tenancy agreement, or water/electricity/ town gas/residential telephone/broadband service bills)	✓	✓

ePOA



Release of
"Discretionary
Places" Admission
Results

via ePOA

From 10:00 a.m. on
23 November 2026 (Monday)

School:

23 November 2026 (Monday)
For parents' reference, the results will be posted
on notice boards at the main entrances of both
the main and second campuses.

Remarks:
1. Parents should NOT submit duplicate applications via ePOA and in paper form for the same child.
2. If the Education Bureau announces suspension of classes due to inclement weather or other special circumstances, please pay attention to
television or radio announcements regarding special arrangements for 'Primary One Discretionary Places Application'.
3. For any inquiries, please contact Miss Lee of the General Office at 2779 0106 during office hours.

